
 

 

 
 Medborgarförslag  
I våras, på våra dagliga morgonpromenader, såg vi till vår stora glädje att man planterat 
nya tallplantor och några björkar i Nockeby. Efter några stormiga vintrar har ett mycket 
stort antal tallar fått svåra skador då grenarna knäckts av tung blötsnö. Därför kändes det 
så roligt att man från stadsdelen velat föryngra och på sikt ersätta och komplettera det 
skadade trädbeståndet.  
Vi vill nu framföra en önskan att man gör en inventering av hur de gått för det 
nyplanterade trädbeståndet. Tidigt såg vi att hanhundar revirmarkerade på plantorna 
vilket i sig på sikt skulle varit förödande eftersom tallarna inte skulle tålt så mycket urin. 
Senare kunde vi konstatera att alla tallplantor förstörts genom att rådjuren fejat sina horn.  
Där svåra skador på plantorna uppstått eller att de helt försvunnit vill vi be förvaltningen 
att plantera nya plantor samt att en skötselplan tas fram för att se till att plantorna får 
vatten, skyddas mot rådjursbockarnas fejande och hundars urinerande. 


